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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 

. 
 

bod jednání číslo    18  
 
 

 
Příspěvek do 9. zasedání Zastupitelstva m ěsta Ku řimi konané dne 11.12.2018  
 
Zápis z jednání Finan čního výboru ZM Ku řimi 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis  
 
Materiál předkládá:  RNDr. Igor Poledňák - zastupitel 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Aleš Varmužka - vedoucí odboru  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

V příloze se nachází zápis z jednání finančního výboru ze dne 3. 12. 2018. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

ZM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis z finančního výboru konaného dne 3. 12. 2018. 
 
Termín plnění: bez úkolu (OF) 
  

 
 



Zápis z jednání Finan čního výboru Zastupitelstva m ěsta 
Kuřimi (FV ZMK) – 3.12.2018 

 
Přítomní: Poledňák, Vítek A., Vítek R., Krejčí, Katyi , Hála, Pospíšil, Macková – Taj 
Varmužka 

Omluveni: Kříž 

 

Program jednání  FV ZMK  

1. Úvod – zahájení – prezence 
2. Organizační záležitosti 
3. Volba místopředsedy 
4. Střednědobý výhled rozpočtu 
5. Pravidla rozpočtového provizoria 
6. Závěr 

 
Ad 1/ 
 
Jednání bylo zahájeno v 17:00 hod., přítomno 8 členů FV, FV byl usnášeníschopný.  
 
 
Ad 2/ Organizační záležitosti 
 
Všichni členové FV se vzájemně představili. Bylo dohodnuto, že zasedání FV budou vždy ve 
středu v 18:00 hodin a to v týdnech, které předcházejí zasedání ZM (předpoklad 7 x do 
roka). 
 
 
Ad 3/ Volba místopředsedy 
 
I.Poledňák navrhnul na funkci místopředsedy FV P. Krejčího, ten nominaci přijal a byl do 
funkce zvolen. 
 
Návrh na usnesení: 
 
 
FV volí do funkce místopředsedy FV ZMK pana Petra Krejčího. 
 
Pro: 7 
Zdržel: 1 Krejčí 
 
Usnesení bylo p řijato. 
  
Ad 4/ Střednědobý výhled rozpočtu 
 
A.Varmužka seznámil členy FV s obecnými pravidly rozpočtování obcí, se strukturou 
rozpočtu města a s funkcí střednědobého výhledu rozpočtu. Z. Kříž zaslal k návrhu výhledu 
připomínku ohledně plánovaného růstu cen energií, FV se shodl na tom, že není nutné 
z tohoto důvodu výhled měnit. 
 
Návrh na usnesení: 
 
 



FV doporučuje ZM schválit předkládaný návrh střednědobého výhledu rozpočtu města. 
 
Pro: 8 
 
 
Usnesení bylo p řijato. 
 
Ad 5/ Pravidla rozpočtového provizoria 
 
A.Varmužka seznámil členy FV s termínem a funkcí rozpočtového provizoria. Z. Kříž zaslal 
k materiálu připomínku, že by omezil čerpání ve výši 1/12 rozpočtu pouze na neinvestiční 
výdaje, A. Varmužka objasnil, že v provozní části rozpočtu žádné investiční výdaje 
plánované nejsou.  
 
Návrh na usnesení: 
 
 
FV doporučuje ZM schválit předkládaný návrh pravidel rozpočtového provizoria. 
 
Pro: 8 
 
 
Usnesení bylo p řijato. 
 
Ad 6/ Závěr 
 
 
Jednání FV bylo ukončeno v 17:50 hod.  
 
 
Zapsal: A. Varmužka 
Ověřil: I. Poledňák 
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